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Protokół nr 10/2019                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 16 września 2019 r.  

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1604 do godz. 1708.                                                                           

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 3 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata Wilkos).  Po dotarciu  radnej 

Elżbiety Bień w posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych.              

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 9/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 19 sierpnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za pierwsze 

półrocze 2019 r. (druk nr 338). 

3. Zaopiniowanie Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola za pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 339). 

4. Zaopiniowanie Informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej oraz instytucji kultury miasta Opola za pierwsze 

półrocze 2019 roku (druk nr 340). 

5. Zaopiniowanie Informacji dotyczącej Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska 

dla miasta Opola za rok 2017 (druk nr 368). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia ul. Kamiennej w Opolu kategorii 

drogi gminnej (druk nr 342). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego "Gosławice VII" w Opolu (druk nr 371). 

8. Zaopiniowanie Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych 

nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach 

w okresie od 1 stycznia 2019 r. do 30 czerwca 2019 r. (druk nr 372). 

9. Temat z planu pracy Komisji: "Przedstawienie planu budowy lub modernizacji przejść dla 

pieszych wraz z koncepcją na terenie miasta w roku 2019". 

10. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:    

Protokół nr 9/2019 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

19 sierpnia 2019 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 3 członków 
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Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos.  

 

Do punktu 2. 3. 4. porządku obrad:    

Naczelnik Wydziału Budżetu Marcin Baraniewicz łącznie omówił: Informację 

o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za pierwsze półrocze 2019 r. (druk nr 338), 

Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola za pierwsze 

półrocze 2019 roku (druk nr 339) oraz Informację o przebiegu wykonania planów 

finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej oraz instytucji kultury 

miasta Opola za pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 340). 

Pytań i dyskusji do druku nr 338 nie było.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do Informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta Opola za pierwsze półrocze 

2019 r. (druk nr 338) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos. 

  

Pytań i dyskusji do druku nr 339 nie było.  

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do Informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Opola za 

pierwsze półrocze 2019 roku (druk nr 339) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos.  

 

Pytań i dyskusji do druku nr 340 nie było.  

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do Informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej oraz instytucji kultury miasta Opola za pierwsze półrocze 

2019 roku (druk nr 340) 
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Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos. 

 

Do punktu 5. porządku obrad:     

 

Krótkiego wstępu do Informacji dotyczącej Raportu z realizacji Programu ochrony 

środowiska dla miasta Opola za rok 2017 (druk nr 368) dokonała naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega. Prezentacji materiału dokonała 

Agnieszka Skrabut z firmy EKO-GEO GLOB.   

Na pytanie radnej Elżbiety Bień odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do Informacji dotyczącej Raportu z realizacji Programu ochrony środowiska dla miasta 

Opola za rok 2017 (druk nr 368) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos. 

 

Do punktu 6. porządku obrad:     

 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia ul. Kamiennej w Opolu kategorii drogi 

gminnej (druk nr 342) omówiła naczelnik Wydziału Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej Agnieszka Maślak, która również udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej 

Małgorzaty Wilkos. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie pozbawienia ul. Kamiennej w Opolu kategorii drogi 

gminnej (druk nr 342) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos.  
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Do punktu 7. porządku obrad:     

 

 Naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk omówiła projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Gosławice VII" w Opolu (druk nr 371). 

Pytań nie zgłaszano, w dyskusji głos zabrał radny Edward Odelga oraz naczelnik Biura 

Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Gosławice VII" w Opolu (druk nr 371) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 3 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień i Przemysław 

Pospieszyński), przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. 

 

Do punktu 8. porządku obrad:     

  

 Wprowadzenia do Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych 

nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach 

w okresie od 1 stycznia 2019 r. do 30 czerwca 2019 r. (druk nr 372) dokonała naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Radlak.  

Pytani dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 16 września 2019 r. 

do Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych nieruchomości oraz 

o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach w okresie od 1 stycznia 

2019 r. do 30 czerwca 2019 r. (druk nr 372) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 4 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Przemysław Pospieszyński i Małgorzata 

Wilkos.  

 

 

Do punktu 9. porządku obrad:       

 

Temat z planu pracy Komisji: „Przedstawienie planu budowy lub modernizacji przejść 

dla pieszych wraz z koncepcją na terenie miasta w roku 2019” zreferowała dyrektor 

Miejskiego Zarządu Dróg w Opolu Teresa Sobel-Wiej. 
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W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni: Przemysław Pospieszyński, 

Elżbieta Bień oraz Małgorzata Wilkos, a odpowiedzi udzieliła dyrektor Miejskiego Zarządu 

Dróg w Opolu Teresa Sobel-Wiej.  

 

Do punktu 10. porządku obrad:       

 

W punkcie sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

  

 

                 Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                    Radny Edward Odelga  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:            

Teresa Muc 

 


